
O GRADNJIOBJEKTOVIZ PROGRAMA SAMOPRISPEVKA III

Nerazumne težave z zemljišči
ovirajo gradnjo

b poročila, ki je bilo pripravljeno za junjjsko sejo
izvršnega sveta, je razvidno, da je končana gradnja petih
objektov (VVO Tmovo - 80 mest, W O lg - 100 mest,
prizidka k traovski in biievski šoli ter zdnvstvena posta-
ja VeUke Lašče z tekarno).

V zaključni fazi izgradnje sta W O Bonifacija (200
mest) in glasbena šola.

Pričetek gradnje je na objektu W O Brdo (80 mest).
Mariborski Marles že izvaja pripravljalna dela. Po ter-
minskem planu je predviden zaključek gradnje 10. 11.
1985. Potekajo pa tudi intenzivne aktivnosti za dogovor-
jeno pravočasno izgradnjo sekundarne kanalizacije, na
katero bo možno priključiti tudi vzgojnovarstveni objekt.
V izdelavi je idejni projekt za raladinsko klinutsko zdra-
vilišče Rakitna, ki sicer zamuja po tenninskem planu za
mesec dni. Gradbeno dovoljenje naj bi bilo izdelano še
letos, adaptacija pa bi bila končana v prvih dneh leta

.1987.

Dvonamenski objekt W O Bonifacija je v zaključni
fazi. Čeprav je tehnični pregled predviden čez mesec dni
- dejavnost naj bi v objektu stekla 1. septembra, pa ob
izvajanju same gradnje prihaja do težav z mejaši in
lastniki (cesta, kanalizacija, meteorne vode). Problemi se
sprotno sicer razrešujejo, a z izredno angažiranostjo stro-
kovnih služb in komiteja.

Idejni projekt za W O Lavrica je že izdelan, kako pa
bo z izdelavo glavnega projekta, pa zavisi od pridobitve
zemljišča. Tudi v tem primcni so prisotne izjemne težave
$ pridobitvijo zemljiSč tako, da je javnemu pravobranilcu
posredovan predlog za razglasitev vsch potrebnih ze-
mljiSč. Zamude so tu, saj bi sicer po tenninskem planu
morali izdati lokacijsko dovoljenje žc v mesecu maju.

Pri gradnji objekta osnovne šole Knlezija je prišlo do
precejšnjih zakasnitev gradnje od prvotnega tenninskega
plana zaradi pritožb krajanov in prekinitve projektiranja
s prvotno projektantsko organizacijo. Prav sedaj so v
teku razgovori za sporazumno razrešitev dveh tipskih
montažnih hiš, stoječih na funkcionalnem zemlji&u os-
novne šole. Prednostno se razrešuje tudi izpraznitev ob-
jekta, ki je v neposredni bližini gradnje. Sicer pa je že
izdana lokacijska odločba, glavni projekt je v fazi potije-
vanja, izdelan je tudi investicijski program. Gradnja naj
bi bila zaključena avgusta prihodnjega leta.

Žal tudi izdelava glavnega projekta za zdnvstveno
postajo Škofljka zavisi od pridobitve zemljišča, $aj je
lastnica zemljišča sprožila upravni spor kljub predhodnim
poskusom sporazumnega dogovora. Že sedaj je jasno, da
zaradi tega tega zdravstvcna postaja (dokontana bi mo-
rala biti oktobra prihodnjega leta) ne bo pravočasno
zgrajena.

Sklepna ugotovitev ob prebiranju tega poročila nas žal
navaja na to, da smo zopet priča vse preveč osebnim in
posestniškim obnašanjem posameznikov - lastnikov ze-
mljišč, ki žal tudi ob razumnih odškodninah in nadome-
stnih gradnjah ne želijo sprevideti širšega družbenega
interesa, pa tudi če gre za realizacijo takšnega programa
kot je samoprispevek III, katerega smo izglasovali obtani
vseh petih ljubljanskih občin.


